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התצפינית אגם ברגר, קית' סיגל מכפר עזה, עופר קלדרון,    :ובין השבים בסוף שבוע  החטופים ממשיכים לשוב לחיק משפחותיהם

ביבס,   עוז  ירדן  מניר  מוזס  וגדי  יהוד  בחקלאוחמישה  וכן  ארבל  שעבדו  מתאילנד   Thenna Pongsak    ,Sathian   ת:עובדים 

Suwannakham    ,Sriaoun Watchara    ,Seathao Bannawat   ,  Rumnao Surasak  .  ,משמח מאוד  לראות את השיבה הבייתה

  וכולנו מקווים שנמשיך עד שנראה את כולם בבית. 

לא ירד גשם כלל בינואר. ווהדרום  בחלקים נרחבים של הצפון  .  לצערנו הגשם בושש מלהגיע, והשנה מסתמנת כשנה שחונה במיוחד 

 במהלך השבוע האחרון המשכנו בפעילויות הבאות: אנו מקווים שבהמשך החורף הגשם יגיע. 

מטיבי למטעים שניזוקו מהמלחמה בנזקים ר ההצעה למסלול פיצוי במתווה הנו  –  הוורודים   במסלולים  פיצויי מלחמת "חרבות ברזל" •

בתחום זה    לצערי דבר לא  התקדם    , ללמוד את ההצעה ובמקבילנציגי מס רכוש ביקשו  .  הועברה למס רכוש  ,2024שנת  בעקיפים  

שבוע נוסף עבר ואנו מחכים שאנשי מס רכוש ישובו לשולחן המשא ומתן והחקלאות  זקוקים לפיצוי.  וגם בתחומים האחרים שעדין  

 תוכל לחזור לשיגרה תיפקודית . 

 

מיליון ביצים בפטור ממכס    80-הגדלת מכסת יבוא הביצים למשרד החקלאות וביטחון המזון אישר      –     מכסת יבוא הביצים   הגדלת •

מיליון לחודשים ינואר ופברואר, והגדלה    25בסוף דצמבר בהיקף של    חלק ניתן כבר    ,מדובר בהגדלת המכסה.  לחודשים ינואר עד אפריל

ההיצע להיקפי הביקוש והצריכה של השוק הישראלי לקראת להשלים את   מטרהזאת ב.  מיליון ביצים עד חודש אפריל  55-נוספת של  

בשנים קודמות, ללא   עצלהיהיבוא בחודשים אלו אופייני    מיליארד ביצי מאכל.  2.2-בשנה כוצע  מבמ   . ככלל, בישראל מיוצרותחג הפסח

ניתן לייבא לישראל   בשל ירידה בהיקפי ההטלה בחודשי החורף הקרים ועלייה בביקוש המקומי לקראת פסח.  בין היתר  קשר למלחמה,  

ביצים  ומארה"ב  בולגריה  פורטוגל,  ספרד,  אוקראינה,  פולין,  איטליה,  הבאות:  מהמדינות  עופות  משפעת  חופשיים  מאזורים  ביצים 

הביצים  יבוא  מכסות  להגדלת  יפעלו  שיידרשו,  וככל  לעקוב,  ממשיכים  המזון  וביטחון  החקלאות  במשרד  המקצוע  גורמי  לתעשייה. 

   בהתאם להיצע ולביקוש בשוק המקומי.

 

 

הטבה  שרד החקלאות וביטחון המזון  מרסם  יפ  ,בהתאם לחוק הגליל   -   תשלום סובסדיה עבור גידול בפועל לחיזוק ההתיישבות בגליל  •

לחזק את ההתיישבות   . מטרת ההטבה גידול בפועלתשלום סובסידיה עבור  -  ייחודית לבעלי מכסות לייצור ביצי מאכל ולמגדלי פטם 

וכן  , לצורך קבלת ההטבה נדרשים המגדלים הטוענים לזכאות למלא אחת לתקופה הצהרת פרטים אישיים .  החקלאית במרום הגליל 

בה מחוייבים המגדלים למלא   , משרד החקלאות מפעיל מערכת מקוונת  לצרף מסמכים רלוונטיים המעידים על עמידתם בתנאי החוק.  

ותשלומי    2024במילוי הטופס המקוון בשנת  חוייבו החלקאים  לא  בשל מצב הלוחמה בצפון    את טופס עדכון הפרטים האישיים.

. לאור הפסקת האש בגבול הצפון, ביישוב המזכה  התגוררו החקלאים ואף אם לא    מולאו הטפסיםאם לא  גם  הסובסידיה הועברו  

הם כי  , על מגדלים המתגוררים בישובים מפונים להצהיר  , במסגרת הטופס  -לתשומת לבכם הוחלט לשוב ולדרוש את מילוי הטופס. 

חודשים עד שלושה  בצפון  ולהתגורר  לשוב  ביישובים  שניתן  לאחר שתקבע הממשלה    , לכל המאוחר   ,מתחייבים  להתגורר  לחזור 

ולהחזירו עד  יש    שייאשר המנהל בצורה פרטנית לכל מגדל.  , המפונים, או עד מועד אחר  למלא את הטופס המקוון על כל סעיפיו 

תשלומי הסובסידיה עד להשלמת הפרטים וקבלת יופסקו    מגדל שלא ישלים את הטופס בצרוף כל הנספחים  .  31.3.2025לתאריך  

 . סובסידיה למגדלים שישלימו את הטפסים באיחור למען הסר ספק, לא ינתנו תשלומי רטרו  החלטה לגביו.
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בנושא יבוא בשר פטם קפוא    התאחדות הארגונים הכלכליים הקיבוציםביום שלישי, התקיימה ישיבה ב   –יבוא בשר פטם קפוא מברזיל   •

בגלל התנאים במדינה. בהיבט של עלות הייצור  מברזיל, שהיא אחת מהיצרניות הגדולות בעולם של בשר פטם קפוא ואחת הזולות ביותר  

מדינות    כגון סין,   , למדינות עולם שלישיבנוסף ברזיל היא יצואנית גדולה של בשר פטם קפוא, אולם היא מייצאת רק למדינות שנחשבות  

ולא   ועוד,  וארה"ב, הדומות לישראל בדרישות האיכות שלהן. מלבד מנכ"לי  הארגונים מייצאת כלל  המפרץ  למדינות מערב אירופה 

מוטי אלקבץ, יו"ר ארגון   , מזכיר ארגון מגדלי העופותנכחו בישיבה  ,  יעקב בכר והחתום מטההקיבוציים    , יו"ר משקי  האזוריים הכלכליים

על הענף  ונדונו דרכי פעולה של המהלך  השלכות ההרסניות  ו הבשן ומנכ"ל מועצת הלול, מולי לויט. בישיבה הוצג  שוקי  , מגדלי העופות

 , יעקב פולג , מנהל השירותיים הווטרינרים, בפברואר(  אמורה להתקיים פגישה עם ד"ר תמיר גושן 2 , היום )יום ראשון .לעצירת היבוא

ח"כ אבי   , שר החקלאות וביטחון המזון  לפגישה בהקדם עם . אנו לוחצים ומצפים  םסמנכ"ל סחר חוץ במשרד החקלאות ואנשי צוות

את הסמכויות למנוע אותו. בנוסף נמסר בישיבה דיווח  שלמשרדו יש    , שעשויות להיות למהלך   , כדי להסביר לו את ההשלכות  , ר כט די

הוסר מסדר היום שלאחר  , יאה שניה ושלישיתשהשבוע יוגש למליאת הכנסת להצבעה בקר  , בדבר חוק הצבת כוורות להאבקה ודבש

 ה במליאה. עשל וועדת השרים לחקיקה וניתן "אור ירוק" להגישו להצב

 

. אפילו  והביא להישיגים משמעותייםסגן שר החקלאות, משה אבוטבול, מקדם מאוד את נושא השמיטה   –   התקדמות בנושא שמיטה •

נח לרגע מאז כניסתו    לא   : “סגן שר החקלאות ח״כ משה אבוטבולואמר    במליאהשיבח את סגן השר  שר הדתות מיכאל מלכיאלי  

 . "לתפקיד ופועל ללא לאות בנושא השמיטה. חקלאים רבים מספרים על פעילותו העצומה למען הישגים משמעותיים

 

 

רגולציה   • משרד    –   סכום הניכוי המותר משכר העובד הזר בגין מגורים הולמים   – טיוטת דו"ח גיבוש  כפי שדיווחנו בחודש שעבר, 

העבודה ריכז את הצוות הבין משרדי, שבחן את גובה הסכום המותר לניכוי מהשכר על ידי המעסיק בגין מגורים. הצוות פירסם את  

בשבוע שעבר התכנסה הוועדה לעובדים זרים של ההתאחדות לדיון  .8/2/2025 -. אפשר להגיש הערות עד לדו"ח מסקנותיו בטיוטת 

בפברואר. אנו נערכים  20 - לוחות הזמנים ביקשנו הארכה וקיבלנו אפשרות להגיש את ההערות שלנו עד הלאור   בדו"ח ובהשלכותיו.

היועץ המשפטי של ההתאחדות הכין מצגת בה ניתן לראות בצורה ברורה    , יגאל דנינועו"ד  להגשת ההערות בצורה מקצועית ומסודרת.  

 . בקישור ניתן לעיין במצגת של הדו"ח. הליקויים את 

 

 

של ארגון עובדי הפלחה. המחירון    2025אילנה סיימה השבוע את העבודה על המחירון טרקטורים החדש לשנת    -  מחירון טרקטורים   •

המחירון השנתי של ארגון עובדי הפלחה נמצא בשימוש החקלאים לאורך כל  . דרך ארגון עובדי הפלחהעלה לאוויר וניתן לרכוש לו מנוי 

השנה ומשמש המקור האמין ביותר לעלויות של כלי עבודה ושירותים חקלאיים. מדובר במחירון הפעלת ציוד חקלאי לשעות עבודה  

ויותיו ולבדוק את היעילות בה הוא משתמש ובקבלנות. המחירון והעקרונות המונחים ביסוד חישוביו עשויים לסייע לכל חקלאי לאמוד על

שעל פיהם ניתן ללמוד אם לרכוש ציוד   , יש להתייחס אל נתוני המחירון כאל מדדיםמעבר למחירים המפורטים באמצעי היצור שבידיו. 

   .או לשכור אותו, אם לתקן ציוד או למכור אותו ואם משק התחזוקה פועל נכון או לא

 

https://shituf.labor.gov.il/?p=677e466e71f6d5002798318d&hash=#/process/677e466e71f6d5002798318d
https://drive.google.com/file/d/1GEcXnnhL9WjzK2xPT22QL1DssfVupfcs/view?usp=sharing
https://falcha.co.il/product/%d7%9e%d7%97%d7%99%d7%a8%d7%95%d7%9f-2025/
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ביום רביעי השתתפה אילנה בפגישה של שולחן התמר. הפגישה התקיימה בבית היוצר בנווה זוהר, ליד מועצה אזורית     –   התמרשולחן   •

תמר. בפגישה אישרו את התקציב והציגו את התפלגות קרן המחקרים למחקרים השונים. כמו כן, דיווחו על הביקור להודו, שהתקיים  

 האפשרויות שעלו כתוצאה מהביקור. בתחילת ינואר ועל 

 

לאחר עבודה    , לפני מספר חודשים פירסם משרד החקלאות ובטחון המזון, לראשונה-  וירקות לפירות  אריזה  לבית  זרים  עובדים  הקצאת •

ההתאחדות,   של  ביותר  וירקותמאומצת  לפירות  גדולים  אריזה  לבתי  זרים  עובדים  להקצאת  קורא  האריזה קול  בתי  את   .  הגישו 

בקשותיהם, שנבחנו ע"י משרד החקלאות ורשות האוכלוסין ובימים אלה החלה הרשות לתת היתרים לקבלת עובדים זרים, בהתאם 

אמור  והוא  לאחר הקטיף  בתוצרת  מבחינת הטיפול  ביותר  משמעותית  תועלת  זה  למהלך  החקלאות.  משרד  ע"י  להקצאה שהוכנה 

שקי הגדולה,  האדם  כח  מצוקת  את  הנו  בבתיימת  להקטין  בהקצאה  המלחמה.  תחילת  מאז  המכסה האריזה  כל  נוצלה  לא  כחית 

שהועמדה לרשות מסלול זה. אנחנו מקווים שמשרד החקלאות יפרסם קול קורא נוסף, שיאפשר לחקלאים שלא עמדו בקיריטריונים 

אבי דיכטר, למנכ"ל המשרד אורן לביא לד"ר אסף    כלהגיש בקשה נוספת ולקבל עובדים. אנחנו מודים לשר החקלאות ובטחון המזון  ח"

המחלקה  מנהלת  של  ובהובלתה  נקש  משה  של  בראשותו  האוכלוסין,  ברשות  זרים  עובדים  מנהלת  להנהלת  וכן  שלו,  ולצוות  לוי 

 החקלאית במינהל מיטל כהן על שיתוף הפעולה בנושא זה ועל ההבנה בדבר התועלת הגדולה של מהלך זה.

 

דומוביץ נבחר למנכ"ל צמח  – מנכ"ל חדש לארגון מגדלי הדגים   • ומשקי עמק הירדן  לאחר ששיקו  הוא סיים את  מפעלים אזוריים   ,

 .  אני שולח לשניהם הצלחה בתפקיד החדשתפקידו כמנכ"ל ארגון מגדלי הדגים ובמקומו נבחר חן פלור מקיבוץ כפר מסריק. 

 

 

וחזרתם הביתה בשלום של כלל  חזרה בביתם  החטופים   79שאר  בתקווה לראות את כל   ושלמים  והמפונים    ,החיילים, בריאים 

 ושמדינתנו האהובה תדע בשורות טובות וימים שקטים .    , מהדרום ומהצפון 

 

 דורמן    אורי                                                                                                                                            

 ל ראמזכ"ל התאחדות חקלאי יש                                                                                            

 

 התאחדות חקלאי ישראל  יו"ר -עמית יפרח  :העתק
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